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 סיכום הישיבה והחלטות 

 פרוטוקול הישיבה הקודמת אושר.  – אישור פרוטוקול .1

 נושא אישי  .2

 )מוזמנים צרויה רונן ודורון לוין(  החלטה בנוגע להתנהלות אורחים בבריכת השחייה .3

על פי החלטת הנהלת הקהילה מלפני כמה שנים, אורחים המצב כרגע, בו הציג את ד בעו .א

המגיעים לבריכה בשמיר חייבים להיות מלווים במארחים שלהם, לאורך כל הזמן בו הם 

 שוהים בבריכה. 

שכאשר אורחים מגיעים יחד  הרציונל ההחלטה הנ"ל הוחלטה לפני מספר שנים וזאת על פי  .ב

 הם יישמעו בצורה טובה יותר להוראות המציל וכללי המקום. המארח  עם 

לשנות את ההחלטה, הוגשה בקשה לאחר העלאת הנושא פעם נוספת על ידי חברי קהילה,  .ג

כך שכאשר אורחים מגיעים לבריכה, המארח שלהם יהיה מחויב להגיע איתם, להציג אותם  

בפני המציל, להתחייב בשמו ובשמם על שמירת החוקים בבריכה, ולהתחייב שהוא האחראי  

בהמשך, לא יהיה חייב המארח להיות עימם בבריכה, אך במידה ויהיו מקרים בהם  עליהם.

 .  האורחים לא יישמעו להוראות המציל הם יאלצו לעזוב את הבריכה.

ההנהלה קיימה דיון בנושא. הוחלט שבכל פעם שאורחים יגיעו לבריכה הם יהיו מחויבים  .ד

להיות מלווים על ידי המארחים שלהם. שעל אחריות המארחים להציג את האורחים בפני  

המציל, ולאשר כי הם 'ברשות' המארחים. לאחר שעשו זאת, לא יחויבו המארחים להישאר  

 בבריכה. 

 )מוזמן איל מירון, יו"ר המזכירות הרחבה(   פנסיהמינוי חברים לוועדת  .4

עובד הציג בפני ההנהלה כי בעקבות הגשת דוח הביקורת בנושא הפנסיה, הועלה הצורך  .א

עלה הצורך בבחירת יו"ר , ולשם כך בהקמת וועדת פנסיה בהרכב שונה משהיה עד היום

 נציגי ציבור. שני לוועדה, וכן 

בתהליך האיתור שבו לקחו חלק יו"ר המזכירות הרחבה, וכן מנהלת אגף משאבי האנוש,   .ב

נמצאו החברים הבאים כמועמדים לוועדה: איתי אלוני, לתפקיד יו"ר ועדת הפנסיה, וכן  

 גבע אהרון ורעות לנדמייסטר לכהונה כחברי ועדה. 

 הנהלת הקהילה אישרה את מינוי החברים לוועדת הפנסיה. . ג



 

)מוזמנים איל מירון, יו"ר המזכירות הרחבה,   דיון לפני ישיבת המזכירות הרחבה –מתווה קמינים  .5

 איתי אלוני ונטע שפיגלר( 

איל מירון, יו"ר המזכירות הרחבה, הציג את התהליך שנעשה בהובלתו בניסיון לצמצום  .א

 השימוש בקמינים עץ ופלט בקיבוץ שמיר, וכן את עבודת הצוות בנושא זה )איל, איתי ונטע(. 

 אותו הגה הצוות: בפני ההנהלה הוצג המתווה   .ב

קיבוץ יאסור התקנת קמיני עץ חדשים מכל סוג שהוא בבנייה חדשה וקיימת כולל  ה ▪

 דירות מעבר.

הקיבוץ יעודד הפסקת שימוש בקמיני עץ או פלט על  , לגבי קמינים שכבר מותקנים  ▪

 ידי כך שיפצה את המשתמשים על פי המודל הבא:

  - 1/9/2023לתאריך עד בקמינים כנ"ל שימוש לחלוטין משפחה שתפסיק  •

 ₪  12,000-15,000- בפוצה ת

  - 1/9/2024לתאריך עד בקמינים כנ"ל שימוש לחלוטין משפחה שתפסיק  •

 ₪  10,000- בפוצה ת

 . הסכום  הסופי יקבע בהנהלת הקהילה לפני המזכירות הרחבה ▪

על מנת לעודד התקנה של הסקה מרכזית )רדיאטורים( תינתן האפשרות לקחת   ▪

 . (בלבד הקיבוץ  תקף לחברי) ₪ 20,000הלוואה של  

-ההנהלה קיימה דיון בנושא, החליטה לאמץ את הצעת הצוות, ולקבוע את גובה הפיצוי ב .ג

15,000   .₪ 

ואת דרך פתרון הבעיה באמצעות  , התהליךהאופן שבו נעשה  את   שיבחההנהלת הקהילה  .ד

 . הידברות

 סיכם: עובד 


